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Interpelacja

dotyczy: Modernizacji nawierzchni ulicy Skłodowskiej.

W imieniu mieszkańców i własnym zwracam się z prośbą o wykonanie modernizacji 

nawierzchni ulicy Skłodowskiej.

Odcinek od ulicy Prusa do ulicy Wyzwolenia był już wielokrotnie naprawiany, jednak 

nie przynosi to trwałych efektów. Szczególnie po okresie zimowym powstaje tam mnóstwo 

ubytków, gdyż nawierzchnia jest w większości spękana. Najlepszym rozwiązaniem będzie 

całościowe położenie nowej warstwy ścieralnej. Nadmieniam, że jest to droga powiatowa.

Proszę o podjęcie zdecydowanych działań w tej sprawie.

Z poważaniem

O
fS

.N
A

lti
M




